
 

 

Referat fra digitalt FAU møte 25. mai 2021 

1a Maria Gundersen x 4c repr Ellen Marie Johansen x 

1b Kine Ringdal     5a Anne-Marie Livarinen Tangen X 

1c  repr Malin Svan x 5b Anders Eriksen x 

1d Monica Nordløkken  x 5c Marianne Meyer-Tang  

2a Pernille Koppang x 6a Ellen Marie Johansen x 

2b Bettina Iren Frydenborg Jacobsen  x 6b Trine Wiig Hage x 

2c Gisle Østreng  6c repr Karine Ulleberg x 

3a Mads Skjelberg Gundersen x 7a Lisa Sundem x 

3b Benedicte Adele S Barkvoll x 7b Martin Pira x 

3c Randi Beate Stangeland Bull x 7c Nina Berg x 

4a Mia Loubello  x 7d repr Veronica Gauslå x 

4b Veronica Gauslå x FAU leder Patricia San Miguel x 

 

 

Tilstede (x):  

 

Bente Klara Kvam var til stede under punkt 1 og 2.  

 
 

1. Godkjenning av referat fra møtet 09.03.21 og av innkalling. 
Referatet ble godkjent uten kommentarer. 
 

2. Informasjon fra rektor Bente Kvam 
- Bente rapporterer om vellykket og fin 17.mai-feiring på skolen 12. mai. FAU be-

talte for is til elever og lærere.  
- Minner om informasjon som ligger på hjemmesiden. Oppfordrer alle til å lese 

nettsiden jevnlig.  
- Det er ansatt to nye ansatte kontormedarbeidere. Det er vanskelig å rekruttere 

lærere, noen ansettelser gjenstår. 
- Lavt smittetrykk på skolen totalt under pandemien. 1.-4 trinn prioriteres til å 

være på skolen ved rødt nivå.  
- Skolen har jobbet med tilbakemelding fra digital komite. Foreldre oppfordres til å 

ta kontakt direkte med skolen ved usikkerhet rundt bruken av læringsbrett, og 
med rektor hvis det er sider som oppleves som upassende. Minner om at digital 
kompetanse er en grunnkompetanse for elevene. Det skal også arrangeres for-
eldrekvelder med digitale tema.  



 

 

- Har bedt bymiljøetaten om sykkelstativ. Venter på tilbakemelding.  
- Sikksakkstien er stengt fordi den ikke er bygg-godkjent. Det er sendt ut brev fra 

vestre aker bydel.  
- Skolen har fått skolebehovsplan. Ny gymsal er tatt ut av behovsplanen. Rektor 

har laget et høringsutkast på vegne av FAU og driftsstyret. Forslaget blir sendt til 
FAU og driftsstyret med ønske om innspill.  

- Informasjon fra AKS: AKS får for mange beskjeder om endringer på telefon/epost 
fra foreldre, noe de bruker veldig mye tid på. Skolen ønsker at FAU tar opp dette 
og ønsker innspill til løsninger. 

- Grindbakken skoles dag blir avlyst slik som det ser ut per i dag. FAU må også se på 
endring i matservering på arrangementer fremover pga fryser som må ut av sko-
len av plasshensyn.  

- Foreldreundersøkelse. Lav svarprosent. Under 50%. Rektor har gitt tilbakemel-
ding til utdanningsetaten på at undersøkelsen bør endres. Ganske like resultater 
som fjorårets.  

 

 
 

3. Nytt fra FAU-styret 
Komiteliste er publisert på nettsiden. Klasselister er ikke publisert enda. FAU har inn-
hentet fullmakt. Det er sendt ut e-post om digital undersøkelse. Utfordringer med 
mottak av mail/utsending av e-post. FAU sender ut ny påmelding om å sende inn un-
dersøkelsen. 
 
-  FAU har sendt blomster til skolen til påske og takket for god innsats under pan-

demien. 
- FAU, korps og skole skal samarbeide rundt rydding av musikkrommet.  
- Flere av FAU representantene slutter til sommeren. FAU takker alle for bra inn-

sats og samarbeid og minner på oppdatering av erfaringsnotat fra komiteene så 
det blir lettere å sikre kontinuitet for nye representanter. De klassene som ikke 
har valgt nye representanter må gjøre dette snarest på e-post til FAU styret. 

- FAU har en stabil og god økonomi. Det er overskudd som planlagt etter julesho-
wet og 17. Mai arrangementet, men Grindbakken Skoles dag blir avlyst og FAU 
mister derfor inntekter der i år. 

 
4. Status på arbeidet i de ulike komitéene 

  17. mai: Veldig bra arrangement til tross for omstendighetene og dårlig vær.  
  Trafikk: «Sikksakk-stien! Er stengt. Se egen info på skolemelding sendt  

Grindbakken Skoles dag: Det ble foreslått å ha det i høst isteden pga. nåværende re-

striksjoner. 

 
5. Diskusjon: Organisering Digital-Komitéen: FAU ønsker å legge digital-komiteen under 

FAU fra høst, en naturlig del av prosessen siden en person i komite er valgt som FAU 
representant fra høst av - et godt bindeledd mellom FAU og Digital komite. AKS i Triv-
selskomitéen: FAU ønsker å legge ansvaret for AKS saker under trivselskomiteen til 
neste skoleår. De skal følge opp med AKS løsninger vedr. Rutiner for beskjeder som 
rektor nenvnte tidligere i møte. 



 

 

   
6. Vedtak: Søknad Elevråd klokke skolegård. Elevrådet har søkt om støtte til å kjøpe en 

ny klokke i skolegården, est kostnad er 25.000. FAU besluttet å gi dette i gave til ele-
vene og skolen. 

 
7. Eventuelt.  Regler rundt bruk av GPS klokker på skolen ble diskutert etter innspill fra 

en foreldre. Saken sendes til digital-komiteen som ser på dette til høsten. Saker mel-
des inn på forhånd på e-post til: faustyretgrindbakken@gmail.com 

 
 
Påminnelse: 
Det er viktig at hver klasse er representert på møtet. Om du som fast representant ikke kan 
møte kan klassekontakten, eller andre foresatte i klassen, eller andre i FAU som har barn i 
samme klasse kontaktes og bes om å møte for deg.  Meld fra til FAU-styret om hvem som 
eventuelt møter i ditt sted:  
faustyretgrindbakken@gmail.com 

 

Neste FAU møte 7.september 
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